



十築香港

我最愛的 - 香港百年建築

MY 10 MOST LIKED
HONG KONG ARCHITECTURE
OF THE CENTURY

十築建築行之 -
中環的故事，我們的故事
ARCHI-WALK
CENTRAL STORY, OUR STORY

20.12.2014 | 1500 - 1700



費用全免 **FREE ENTRY**
名額有限 **FIRST-COME**
報名從速 **FIRST-SERVED**

Do you want to know more about the architecture in Central? Join us in the Archi-Walk on 20 Dec (Sat)! Led by local architects and professionals, the Archi-Walk provides guided tours which will enable the general public to have a more thorough understanding of the historical backgrounds and the exclusive architectural features of some of the pieces shortlisted for "My 10 Most Liked Hong Kong Architecture of the Century" and the streets in Central, such as the Fringe Club, Bishop's House, St John's Cathedral, Central Police Station Compound and Pottinger Street, etc. Participants will be enriched with the history and culture of Hong Kong over the last century. Register Now!

想認識中環區的建築？參加我們12月20日(星期六)舉行的建築導賞團吧！是次導賞團由本地建築師及專業人士帶領參加者走訪部分入圍「十築香港—我最愛的 - 香港百年建築」的中環建築物及具特色的街道，如藝穗會、會督府、聖約翰座堂、中央警署建築群、砵甸乍街(石板街)等，深入了解它們的歷史背景和建築特色之餘，也可一併認識香港百多年來的歷史和文化。機會難逢，請即報名！

Deadline: 17. 12. 2014 截止報名

Date : 20.12.2014 (Sat)
Time : 15:00 - 17:00
Meet up Point : Fringe Club (No. 2 Lower Albert Road, Central, Hong Kong)
Fee : Free Entry
Language : Cantonese
Capacity : 100 (first-come, first-served)
Archi-Walk Leader : Led by local architects and professionals
Enquiry : 2805 7146 / info@archicentre.hk

日期 : 2014年12月20日 (星期六)
時間 : 下午三時至五時正
集合地點 : 藝穗會 (香港中環下亞厘畢道 2 號)
費用 : 全免
語言 : 廣東話
名額 : 100 (先到先得，額滿即止)
專家領導 : 本地建築師及專業人士帶領
查詢 : 2805 7146 / info@archicentre.hk



報名 **ENROLL**

www.10mostlikedarchitecture.hk

www.archicentre.hk

Disclaimer: The Government of the Hong Kong Special Administrative Region provides funding support to the project only, and does not otherwise take part in the project. Any opinions, findings, conclusions or recommendations expressed in these materials/events (or by members of the project team) are those of the project organizers only and do not reflect the views of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region, the Communication and Technology Branch of the Commerce and Economic Development Bureau, Create Hong Kong, the CreateSmart Initiative Secretariat or the CreateSmart Initiative Vetting Committee.

免責聲明：香港特別行政區政府僅為本項目提供資助，除此之外並無參與項目。在本刊物 / 活動內（或由項目小組成員）表達的任何意見、研究成果、結論或建議，均不代表香港特別行政區政府、商務及經濟發展局通訊及科技科、創意香港、創意智優計劃秘書處或創意智優計劃審核委員會的觀點。

Organiser 主辦機構



Leading Sponsor 主要贊助

